God Is 神是 1.

> God is Lord of all and King of kings. God is Ruler over ev'rything. God is Artist of the day and night, And He is the Author of the Book of Life.

神是萬主之主萬王之王, 神是掌管宇宙一切, 神是畫與夜的設計者, 也是生命册的主宰.

God Is 神是 1a

> He's the Lion and the Lamb. He is the Rock and the great "I am." O brother, let me tell you this: "My God is!"

祂是獅子也是羊, 祂是磐石也是"自有永有." 弟兄們,讓我告訴你: "神就是!" God Is 神是 1b

> God is higher Than the mountains steep. God is greater Than the raging seas.

神是高過一切高山俊嶺, 神是闊過一切汪洋大海,

God Is 神是 1c

> God is brighter Than the morning sun. Just behold the wonders That His hands have done.

神比晨光更燦爛, 看哪, 祂奇妙的作為何其大! God Is 神是 2.

> He's a fortress strong and safe. He is a fountain of amazing grace. O brother, let me tell you this: "My God is!"

> > 祂是堅固的避難所,祂是奇異恩典的泉源,弟兄們,讓我告訴你:"神就是!"

2a

My God is worthy. My God is holy. My God is mighty to be praised.

神是配受一切頌讚, 神是聖潔, 神是偉大至尊,

2b

My God is faithful. My God is ever sure. My God is great in all His ways!

神是信實, 神是永遠長存, 神是滿有能力,

God Is 神是 3.

> God is everlasting without end. God is Alpha and the Great I Am. God is greater far than anything And He taught the morning stars To dance and sing.

> > 神是永世無盡, 神是自有永有, 神是超過一切, 晨星也向祂歌舞。

God Is 神是 3a

> God is ruler of the skies. He is the first and last, The One most high! O brother, let me tell you this: "My God is!"

> > 神是宇宙的主宰, 祂是首先及末後, 唯一的至高者, 弟兄們,讓我告訴你: "神就是!"

God Is 神是 3b

> God is ruler of the skies. He is the first and last, The One most high! O brother, let me tell you this:

> > 神是宇宙的主宰, 祂是首先及末後, 唯一的至高者! 弟兄們,讓我告訴你:

"My God is!" "My God is!" "My God is!"

- "神就是!"
- "神就是!"
- "神就是!"

"My God is!"

"神就是!"

God Is 神是 1.

> God is Lord of all and King of kings. God is Ruler over ev'rything. God is Artist of the day and night, And He is the Author of the Book of Life.

神是萬主之主萬王之王, 神是掌管宇宙一切, 神是畫與夜的設計者, 也是生命册的主宰.

God Is 神是 1a

He's the Lion and the Lamb. He is the Rock and the great "I am." O brother, let me tell you this:

祂是獅子也是羊, 祂是磐石也是"自有永有." 弟兄們,讓我告訴你:

"My God is!"

"神就是!"

God Is 神是 1b

> God is higher Than the mountains steep. God is greater Than the raging seas.

神是高過一切高山俊嶺, 神是闊過一切汪洋大海,

God Is 神是 1c

> God is brighter Than the morning sun. Just behold the wonders That His hands have done.

神比晨光更燦爛, 看哪, 祂奇妙的作為何其大! God Is 神是 2.

He's a fortress strong and safe. He is a fountain of amazing grace. O brother, let me tell you this:

祂是堅固的避難所,祂是奇異恩典的泉源,弟兄們,讓我告訴你:

"My God is!"

"神就是!"

2a

My God is worthy. My God is holy. My God is mighty to be praised.

神是配受一切頌讚, 神是聖潔, 神是偉大至尊,

2b

My God is faithful. My God is ever sure. My God is great in all His ways!

神是信實, 神是永遠長存, 神是滿有能力,

God Is 神是 3.

> God is everlasting without end. God is Alpha and the Great I Am. God is greater far than anything And He taught the morning stars To dance and sing.

> > 神是永世無盡, 神是自有永有, 神是超過一切, 晨星也向祂歌舞。

God Is 神是 3a

> God is ruler of the skies. He is the first and last, The One most high! O brother, let me tell you this:

> > 神是宇宙的主宰, 祂是首先及末後, 唯一的至高者, 弟兄們,讓我告訴你:

"My God is!"

"神就是!"